
 
 

1 
 

 

RP.0002.85.2023 

Protokół nr LXXXV/2023 

z obrad LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji 

w dniu 28 grudnia 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Białymstoku 

 

Obrady LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji w dniu 28 grudnia   

2023 roku o godzinie 1030, otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego –  

Pan Zenon Żukowski. 

Na wstępie powitał członków Zarządu, wszystkich Radnych oraz zaproszonych gości  

(lista obecności stanowi zał. nr 1, 2, 3).  

W obradach LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego wzięli udział zaproszeni goście: 

• Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego, 

• Pani Małgorzata Nowik – Sekretarz Powiatu Białostockiego,  

• Pani Magdalena Zinówka-Siłkowska – Radca Prawny Starostwa Powiatowego w 

Białymstoku, 

• Pani Agnieszka Polińska – Żukowska – p.o. Dyrektora Wydziału SSiZK, 

• Pani Julita Skiepko – Dyrektor Wydziału  KSTiP  

• Pani Monika Ratyńska – Dyrektor Wydziału ŚiR 

• Pan Przemysław Panas – Główny Specjalista Zarządzania ruchem na drogach 

powiatowych i gminnych  

• Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości,  

• Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor PZD  w Białymstoku, 

• Pani Magdalena Waszczeniuk – Zastępca Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg  

w Białymstoku, 

• Pan Piotr Matusiak – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku  

• Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku  

• Pani Katarzyna Kuprianowicz-Spirydonow – Zastępca Dyrektora PCPR w Białymstoku  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski 

stwierdził, iż na podstawie listy obecności w obradach uczestniczy 25 radnych, co stanowi 

quorum przy którym Rada Powiatu może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
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W obradach LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego uczestniczyli: Pan Andrzej Babul, 

Pani Bożena Bieryło, Pani Maria Busłowska, Pani Barbara Grabowska, Pan Roman Czepe 

(Wicestarosta Powiatu Białostockiego), Pani Jolanta Den, Pan Jan Gradkowski (Członek 

Zarządu Powiatu Białostockiego), Pani Anna Grycuk, Pan Andrzej Gąsowski, Pan Mariusz 

Gołaszewski (Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego), Pani Elżbieta Jaroszuk, Pan 

Jan Kaczan, Pan Paweł Kondracki (Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Białostockiego), Pan 

Michał Kozłowski, Pan Jan Krzewski, Pan Rafał Łada, Pan Zdzisław Łukaszewicz (Członek 

Zarządu Powiatu Białostockiego), Pani Bożena Nienałtowska, Pan Jan Bolesław Perkowski 

(Starosta Powiatu Białostockiego), Pani Sylwia Rząca, Pani Jadwiga Piotrowska, Pan Eugeniusz 

Siemieniuk, Pan Henryk Suchocki (Członek Zarządu Powiatu Białostockiego), Pani Tamara 

Maria Tyszkiewicz – Winogrodzka, Pan Bogdan Zdanowicz, Pan Zenon Żukowski.  

 

Nieobecni: Pani Sylwia Rząca, Pan Sebastian Ptaszyński  

 

Ad 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Pan Zenon Żukowski poinformował, iż porządek dzienny  

LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego został przesłany Radnym. Jednocześnie zapytał  

o uwagi do porządku obrad. 

Następnie, Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski przedstawił 

zebranym porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2023. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Białostockiego na lata 2023-2034. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2023  

6. Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Białostockiego na rok 2024 rok  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Białostockiego na lata 2024-2034. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie opłat i kosztów związanych z usuwaniem pojazdów na 2024 

r.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej 

w powiecie białostockim na lata 2024-2026” 

10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w  sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań 

dotyczących dofinansowania działalności warsztatów terapii zajęciowej ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza 

się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku 
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12. Podjęcie uchwały w  sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Białostockiego na lata 2023-2027”  

14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach  

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zagwarantowania w budżecie 

na rok 2024 środków finansowych na działania edukacyjne, proekologiczne kierowane do 

dzieci i młodzieży 

16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla Powiatu 

Białostockiego do roku 2030”  

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

oznaczonego nr porządkowym 28 znajdującego się w budynku posadowionym w 

Białymstoku przy ul. Słonimskiej 15/1  

18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Powiatu Białostockiego  na 2024  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Białostockiego na 2024 rok. 

20. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Zarządu Powiatu Białostockiego 

podjętych  od dnia 22 grudnia 2022r do 21 grudnia 2023r.  

21. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu Białostockiego 

podjętych  od 22 grudnia 2022r do 30 listopada 2023r.  

22. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego za 2023 

23. Przyjęcie planów pracy Komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok. 

24. Interpelacje i zapytania Radnych. 

25. Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady. 

26. Przyjęcie protokołu z obrad LXXXII i LXXXIV nadzwyczajnej sesji oraz LXXXIII sesji Rady 

Powiatu Białostockiego.  

27. Sprawy różne. 

28. Zamknięcie obrad LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego. 

                          

Ad 3.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na 

rok 2023. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2023  (zał. nr 4). 
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Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał czy refundacja 

składek z ZUS występuje cyklicznie co roku czy to tylko okazjonalnie.   

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego odpowiedziała, że jeżeli chodzi o 

zwrot składki z ZUS to sytuacja taka wydarzyła się pierwszy raz, od 2023r składki opłaca 

bezpośrednio ZUS i nie ma już tego w budżecie Powiatu. Dodała, iż było tak w poprzednich latach, 

że to my opłacaliśmy składki za osoby bezrobotne i otrzymywaliśmy na to dotacje, natomiast od 

tego roku już tylko i wyłącznie realizuje to ZUS. Jeśli występuje taki zwrot to jest to zwrot z lat 

ubiegłych i to ZUS zwraca nam składki za bezrobotnych a my przekazujemy dalej do Podlaskiego 

Urzędu Wojewódzkiego. 

Pan Piotr Matusiak – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku, 

dopowiedział, iż korekty składek trwają od 2000r do końca tego roku, od przyszłego roku 

korekty będą robione do 2022r. Dodał, iż od tego roku zaistniała nowa sytuacja o której 

wspomniała już Pani Skarbnik i my nie opłacamy już składki zdrowotnej, dlatego też ze 

wszystkich korekt pozostają środki, które należy zwrócić do Podlaskiego Urzędu 

Wojewódzkiego. 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Białostockiego na rok 2023  przedstawili: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

• Pani Bożena Nienałtowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna.  

• Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna.  

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

• Pani Bożena Bieryło – Przewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju Powiatu – 

opinia pozytywna.  

• Pani Jadwiga Piotrowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  – 

opinia pozytywna.  

• Pan Jan Krzewski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2023  . 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 5) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/612/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Białostockiego na rok 2023. (zał. nr 6). 

 

Ad 4.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Białostockiego na lata 2023-2034. 
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Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 

2023-2034 (zał. nr 7). 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2023-2034 przedstawili: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

• Pani Bożena Nienałtowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna.  

• Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna.  

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

• Pani Bożena Bieryło – Przewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju Powiatu – 

opinia pozytywna.  

• Pani Jadwiga Piotrowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  – 

opinia pozytywna.  

• Pan Jan Krzewski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2023-2034. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 8) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/613/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2023-2034. (zał. 

nr 9). 

 

Ad 5.  Podjęcie  uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2023  

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt 

uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023 (zał. 

nr 10). 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2023 przedstawili: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

• Pani Bożena Nienałtowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna.  
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• Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna.  

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w 

sprawie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2023  

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 11 ) podjęła uchwałę Nr 

LXXXV/614/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2023 (zał. nr 12 ). 

 

Ad 6.  Podjęcie uchwały w  sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Białostockiego na 

rok 2024   

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Białostockiego na rok 2024  (zał. nr 13). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Białostockiego na rok 2024 przedstawili: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

• Pani Bożena Nienałtowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna.  

• Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna.  

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

• Pani Bożena Bieryło – Przewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju Powiatu – 

opinia pozytywna.  

• Pani Jadwiga Piotrowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  – 

opinia pozytywna.  

• Pan Jan Krzewski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – opinia 

pozytywna.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Białostockiego na rok 2024. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 22 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuję 

się” (zał. nr 14 ) podjęła uchwałę Nr LXXXV/615/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Białostockiego na rok 2024 . (zał. nr 15 ). 
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Pan Zenon Żukowski – przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego pogratulował 

Panu Staroście oraz całemu Zarządowi przygotowanego budżetu na 2024r. 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego podziękował 

wszystkim Radnym za pozytywne głosowanie w sprawie budżetu powiatu na 2024r. Dodał, iż 

jest to wspólna praca wszystkich radnych, wszystkich Komisji, Komisji Skarg Wniosków i 

Petycji, gdyż też zostały wzięte pod uwagę wnioski mieszkańców, które były składane w tym 

budżecie. Zaznaczył, iż jest to już 5 wspólny budżet, który zostanie na następną kadencję, 

budżet bardzo dobry, proinwestycyjny. Dopowiedział, że w budżecie brakuje jeszcze remontu 

Domu Dziecka w Krasnym na kwotę 1 300 000 zł, po przetargu zostaną jeszcze wprowadzone 

dodatkowo 34 000 000 zł na rozbudowę Powiatowego Urzędu Pracy, jeżeli wpłyną wszystkie 

pieniądze, które mają wpłynąć z Gmin Powiatu Białostockiego czyli około 20 000 000 zł to  

łączny budżet powiatu z wydatkami majątkowymi i innymi będzie wynosił 300 000 000 zł, 

takiego budżetu jeszcze w tej kadencji nie było, także stwierdził, iż idziemy na rekord. Dodał, 

iż ma nadzieję, że Gminy też sobie poradzą aby dofinansowywać inwestycje Powiatowe, w 

szczególności drogi i będziemy mogli usatysfakcjonować naszych mieszkańców, gdyż wszystko 

co robimy to właśnie dla nich. Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu podziękował 

także Pani Skarbnik, całemu Wydziałowi Budżetu i Księgowości.  

  

Ad 7.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034. 

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego przedstawiła zebranym projekt  

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na 

lata 2024-2034. (zał. nr 16). 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034 przedstawili: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

• Pani Bożena Nienałtowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna.  

• Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna.  

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

• Pani Bożena Bieryło – Przewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju Powiatu – 

opinia pozytywna.  

• Pani Jadwiga Piotrowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  – 

opinia pozytywna.  

• Pan Jan Krzewski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – opinia 

pozytywna.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na 

lata 2024-2034. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 22 głosach „za” (zał. nr 17 ) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/616/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Białostockiego na lata 2024-2034. (zał. 

nr 18 ). 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie opłat i kosztów związanych z usuwaniem 

pojazdów na 2024 r.  

Pan Przemysław Panas  – Główny Specjalista Zarządzania drogami powiatowymi i 

gminnymi  przedstawił zebranym projekt uchwały w sprawie opłat i kosztów związanych z 

usuwaniem pojazdów na 2024 r.  (zał. nr 19). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie opłat i kosztów związanych z 

usuwaniem pojazdów na 2024 r. przedstawił: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w 

sprawie opłat i kosztów związanych z usuwaniem pojazdów na 2024 r. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 20 ) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/617/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie opłat i kosztów 

związanych z usuwaniem pojazdów na 2024 r. (zał. nr 21 ). 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu rozwoju 

pieczy zastępczej w powiecie białostockim na lata 2024-2026” 

 

Pani Katarzyna Kuprianowicz-Spirydonow – Zastępca Dyrektora PCPR w 

Białymstoku przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

programu rozwoju pieczy zastępczej w powiecie białostockim na lata 2024-2026” (zał. nr 22). 

Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zapytał jaką kwotę otrzymują 

rodziny zastępcze za opiekę miesięczną nad dzieckiem.  

Pani Katarzyna Kuprianowicz-Spirydonow – Zastępca Dyrektora PCPR w 

Białymstoku odpowiedziała, iż rodzina spokrewnioną z dzieckiem czyli np. dziadek, babcia, siostra, 

brat otrzymują miesięcznie kwotę 899 zł, rodzina zawodowa, niespokrewniona bądź 

spowinowacona otrzymuję 1 361 zł miesięcznie   + wynagrodzenie w kwocie 4 100 zł brutto do 

31.12.2023r, po Nowym Roku wynagrodzenie wzrośnie do 4 300 zł brutto.  

Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego dodał, iż chciałby poruszyć temat, 

który poruszał już we wcześniejszych latach odnośnie kosztów utrzymania zgodnie z 
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programem, który został przedstawiony. Koszt utrzymania w Domu Dziecka to nawet 9 800 zł 

miesięcznie a w rodzinie spokrewnionej 980 zł czyli niecała 10% tej kwoty, są to proporcje 

bardzo niesprawiedliwe i niewłaściwe i nadal trwają. Zaznaczył, iż apelował już do Pana 

Starosty w tej sprawie aby próbować coś zmienić, niestety nadal są takie dysproporcje a jak 

wszystkim wiadomo dziecko rozwija się lepiej w rodzinie zastępczej niż w Domu Dziecka. 

Pani Katarzyna Kuprianowicz-Spirydonow – Zastępca Dyrektora PCPR w 

Białymstoku odpowiedziała, iż jest różnica między kwotą, którą otrzymuje rodzina 

spokrewniona a rodzina niezawodowa i wynika to stąd, że rodzina spokrewniona jest 

zobowiązana i ciąży na niej obowiązek alimentacyjny i dlatego ustawodawca tak rozgranicza 

wysokość świadczenia. Dodała, że jeżeli w rodzinie wychowuje się dziecko niepełnosprawne 

to dodatek z tytułu niepełnosprawności jest w kwocie 274 zł miesięcznie i  każde dziecko 

otrzymuje świadczenie wychowawcze, które od 01.01.2024r będzie wynosiło 800 zł. Czy 

pokrywa to wszystkie potrzeby dziecka? Zaznaczyła, iż do pokrycia kosztów utrzymania są 

zobowiązani także rodzice do alimentacji i oczywiście występują o alimenty. Dopowiedziała, iż 

bardzo ciężko porównywać koszty utrzymania w placówce, gdzie na to składa się cała kwota 

łącznie z wynagrodzeniem pracowników do jednostkowych kosztów w rodzinie.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu 

rozwoju pieczy zastępczej w powiecie białostockim na lata 2024-2026” przedstawiła: 

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia „Powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w powiecie 

białostockim na lata 2024-2026” 

Rada Powiatu Białostockiego przy 22 głosach „za” (zał. nr 23) podjęła uchwałę 

Nr LXXXV/618/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia „Powiatowego 

programu rozwoju pieczy zastępczej w powiecie białostockim na lata 2024-2026”. 

(zał. nr 24 ). 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w  sprawie upoważnienia do 

zaciągania zobowiązań dotyczących dofinansowania działalności warsztatów 

terapii zajęciowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych 

 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku przedstawiła 

zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie upoważnienia do zaciągania 

zobowiązań dotyczących dofinansowania działalności warsztatów terapii zajęciowej ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w sprawie PCPR w Białymstoku 

przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie (zał. nr 25). 
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Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał, czy może coś 

wiadomo odnośnie warsztatów prowadzonych w Ogrodniczkach przez Podlaskie 

Stowarzyszenie Sportowe Osób Niepełnosprawnych „START” po zmianach własnościowych, 

które tam nastąpiły. Czy coś wiadomo jakie są dalsze losy tych warsztatów.   

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku odpowiedziała, iż 

Stowarzyszenie „START” nie zgłaszało żadnych problemów, nie ma sygnałów, że będą zamykać 

warsztaty terapii zajęciowej. Dodała, iż Stowarzyszenie bardzo cieszy się z tej zmiany, gdyż 

zamierzają inwestować w ten teren ale są to decyzje należące do Stowarzyszenia „START”. 

Stowarzyszenie brało także udział w pozyskaniu środków w ramach „Programu wyrównywania 

różnic między regionami” na dostosowanie i polepszenie warunków warsztatów i skorzystało ze 

środków finansowych na remont.  

   

Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i 

Nieruchomości dopowiedziała, iż w ramach przeprowadzonego scalenia wydzielono działkę o 

powierzchni pond 5 hektarów tam gdzie pierwotnie funkcjonowało Stowarzyszenie  „START”, 

po założeniu księgi wieczystej został złożony przez stowarzyszenie wniosek o nieodpłatne 

przekazanie nieruchomości. W związku z tym, że trzeba udowodnić cel, działalności na 

nieodpłatne pozyskanie nieruchomości zostało wystosowane pismo i zaproponowana została 

dzierżawa wieloletnia i taki też wniosek został wysłany do Wojewody wraz z wnioskiem 

Stowarzyszenia. Dodała, iż wniosek został zwrócony w grudniu do Starosty, gdyż przekazanie 

nieodpłatne bądź wieloletnia dzierżawa mogą się odbyć tylko za zgodą Wojewody, dzierżawy 

do 3 lat może podpisać Starosta. Dopowiedziała, iż niezależnie od działań, które ma podjąć 

Wojewoda, żeby potem mógł to wypełnić Starosta jako gospodarujący zasobem nieruchomości 

Skarbu Państwa, na dzień dzisiejszy grunt jest nieuregulowany zostało wysłane pismo o 

zawarcie umowy do 3 lat, więc dopóki sprawy nie zostaną załatwione, nie zostanie wydane 

zarządzenie Wojewody co do dyspozycji gruntu jednostka ta powinna wstąpić o umowę do 3 

lat.  

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał, czy Stowarzyszenie 

„START” jako jednostka działająca non-profit ma jakieś preferencje odnośnie dzierżawy, czy 

będą potraktowani ulgowo.  

Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i 

Nieruchomości dopowiedziała, iż może to być dzierżawa ale może też być użyczenie. Przy 

użyczeniu na okres do 3 lat ponoszą tylko koszty utrzymania jednostki po tak zwanych kosztach 

własnych, natomiast przy dzierżawie to trzeba będzie ustalić stawkę dzierżawczą.  

 

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w  sprawie upoważnienia 

do zaciągania zobowiązań dotyczących dofinansowania działalności warsztatów terapii 

zajęciowej ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

sprawie PCPR w Białymstoku przedstawiła: 

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  
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Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały  

zmieniającej uchwałę w  sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań dotyczących 

dofinansowania działalności warsztatów terapii zajęciowej ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w sprawie PCPR w Białymstoku 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 21 głosach „za” (zał. nr 26) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/619/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. zmieniającą uchwałę 

w  sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań dotyczących dofinansowania 

działalności warsztatów terapii zajęciowej ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w sprawie PCPR w Białymstoku 

przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie (zał. nr 27 ). 

 

Ad 11. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2023 roku 

 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku przedstawiła 

zebranym projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 

roku (zał. nr 28). 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał, czy jest możliwość 

otrzymania informacji ile osób skorzystało z dofinansowania w ramach „Likwidacji barier 

architektonicznych” z kwoty 70 000 zł.  

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku odpowiedziała, iż 

skorzystały z dofinansowania 4 osoby. Jedna osoba nie otrzymała dofinansowania z tego powodu, 

że znalazła się Wojewódzkim Sądzie Administracyjnym, jest to sprawa ponownie rozpatrywana i 

ponownie była odmowa,  nie można zakwalifikować zadań gdyż tam tworzyły się bariery a nie 

likwidowały. Sprawa trafiła ponownie do Samorządowego Kolegium Odwoławczego i tym razem 

biorąc pod uwagę orzeczenie Wojewódzkiego Sądu Kolegium przekazało sprawę do ponownego 

rozpatrzenia, są już przedstawione dokumenty i ma nadzieję, że będzie to dofinansowane w 

ramach ograniczonych środków w następnym roku.  Dopowiedziała, iż były dofinansowane 4 

bariery w tym jedna to dofinansowanie podjazdu w bloku na parterze, podjazd był od strony 

balkonu więc wymienić trzeba było też drzwi wejściowe i okna, 3 sprawy dotyczyły dostosowania 

łazienki dla osób niepełnosprawnych, dofinansowanie było w kwotach od 8 000 do 15 000 zł. 

Dodała, iż zainteresowanych było ponad 30 osób, wnioskowane były wysokie kwoty, niestety nie 

są w stanie wszystkiego ogarnąć, w większości są to jednak remonty a nie likwidacja barier, pod 

uwagę brana jest kolejność zgłoszonych wniosków. 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał, w jaki sposób 

odbywa się nabór wniosków, czy jest ogłoszenie odnośnie naboru? 
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Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku odpowiedziała, iż 

nabór wniosków zaczyna się już 02.01.2024r i można składać  w wersji papierowej lub w 

ramach systemu wsparcia osób niepełnosprawnych elektronicznie  

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał dlaczego w 

następnej uchwale nadal jest ta sama kwota na bariery architektoniczne, czy nie można czegoś 

zmienić, czy inne sprawy są ważniejsze. 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku odpowiedziała, iż na 

dzień dzisiejszy jeszcze nie wiadomo jakie środki zostaną określone przez Prezesa 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na rok 2024, dlatego, że taka 

informacja jest przekazywana po uchwaleniu budżetu państwa, po przyjęciu sprawozdania. 

Dodała, iż PEFRON przekazuje zaliczkowo środki i aby je uzyskać zgodnie z rozporządzeniem 

w sprawie warsztatów terapii zajęciowej muszą te środku przekazać do 25.01.2024r więc 

muszą mieć podpisaną uchwałę, zostało w niej przyjęte to co jest w tym roku zwiększając tylko 

środki na warsztaty terapii zajęciowej.    

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2023 roku przedstawiła: 

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku 

Rada Powiatu Białostockiego przy 22 głosach „za” (zał. nr 29) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/620/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. zmieniającą uchwałę w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku (zał. nr 30 ). 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w  sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku 

 

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor PCPR w Białymstoku przedstawiła 

zebranym projekt uchwały w  sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku (zał. nr 31). 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał o środki 

przeznaczone na język migowy, ale dodał, iż z tego co się orientuje to w Białymstoku jest 

trochę inaczej i każda samodzielna komórka z tych środków przeszkoliła pracownika lub dwóch. 

Zaznaczył, iż kursy podstawowe dają już możliwość obsługi petenta. Zapytał czy nie lepiej 

byłoby więc przeszkolić pracowników zamiast podpisywać umowę z tłumaczem.  
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Pani Małgorzata Nowik - Sekretarz Starostwa Powiatowego odpowiedziała, iż jeżeli 

chodzi o kursy dla pracowników z języka migowego temat był analizowany w poprzednim roku 

i niestety nie jest to zbyt korzystne dla urzędu, ponieważ wykształcenie jednej osoby w 

podstawowym zakresie to jest koszt umowy na cały rok kiedy mamy dostęp do fachowego 

tłumacza, który łączy się online z daną osobą w każdym miejscu, czy jest to ul. Borsucza czy 

Geodezja czy Łapy. Dodała, iż trzeba by było wykształcić kilka osób, które byłyby w różnych 

miejscach, dochodzą też urlopy, zwolnienia zdrowotne więc trudno powiedzieć czy w danym 

momencie dana osoba byłaby dostępna.  

Pan Piotr Matusiak – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku 

dopowiedział, iż PUP parę lat remu zainwestował w naukę języka migowego pracowników i 

efekt jest taki, że jeden z pracowników odszedł z pracy, dwóch pracowników posługuje się 

językiem migowym ale jest to dalekie od tłumacza i również korzystają z tłumacza 

zewnętrznego. Dodał, iż dwa tygodnie temu był petent, który potrzebował takiego tłumacza i 

o wiele prostsza i krótsza jest rozmowa jeżeli tłumacz jest fachowcem bo potrafi przetłumaczyć 

wszystko, pracownicy wyłapują tylko kontekst, więc naprawdę jest to tańsze i prostsze 

rozwiązanie.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w  sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku 

przedstawiła: 

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały 

w  sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 32) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/621/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w  sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 roku (zał. nr 33 ). 

 

Ogłoszono 15 minutową przerwę. 

 

Ad 13.   Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami 

Powiatu Białostockiego na lata 2023-2027”  

 

Pani Agnieszka Polińska-Żukowska – Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych i 

Zarządzania Kryzysowego –  przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Białostockiego na lata 2023-2027”  (zał. nr  34). 
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Pan Andrzej Gąsowski  – Radny Powiatu Białostockiego stwierdził, iż na stronie 37 

w tabelce oznaczonej punktem 43 jest pomyłka techniczna, gdyż Parafia pw. Świętego Piotra 

i Pawła  w Łapach mieści się przy ul. 3 Maja 8 a tu jest wpisane ul. Matejki 10.  

Pani Agnieszka Polińska-Żukowska – Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych i 

Zarządzania Kryzysowego odpowiedziała, iż oczywiście zostanie to sprawdzone i zostaną 

naniesione zmiany.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad 

Zabytkami Powiatu Białostockiego na lata 2023-2027”  przedstawili: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

• Pani Bożena Bieryło – Przewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju Powiatu – 

opinia pozytywna.  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem 

uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Białostockiego na lata 

2023-2027”   

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 35 ) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/622/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia 

„Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Białostockiego na lata 2023-2027”  (zał. 

nr 36 ). 

 

Ad 14.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach  

 

Pani Agnieszka Polińska-Żukowska – Dyrektor Wydziału Spraw Społecznych i 

Zarządzania Kryzysowego –  przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie powołania 

Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach  (zał. 

nr  37). 

Pan Roman Czepe – Wicestarosta Powiatu Białostockiego wyraził chęć członkostwa 

w Radzie Społecznej  Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach i zgłosił 

członkostwo w Radzie Społecznej przy SP ZOZ w Łapach: Marii Busłowskiej, Pana Andrzeja 

Gąsowskiego, Pana Mariusza Gołaszewskiego, Pana Jana Gradkowskiego, Pana Rafała Ładę, 

Pana Pawła Kondrackiego, Pani Sylwii Rzący, oraz Pana Jan Bolesława Perkowskiego jako 

Przewodniczącego Rady Społecznej.   

Pan Rafał Łada – Radny Powiatu Białostockiego zgłosił członkostwo w Radzie 

Społecznej przy SP ZOZ w Łapach: Pani Tamary Marii Tyszkiewicz-Winogrodzkiej  

Wszyscy wymienieni Radni wyrazili chęć udziału w Radzie Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach. 
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Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał jaka będzie 

procedura, gdyż w kwietniu są wybory, jakie będą dalsze losy osób, które będą w radzie 

Szpitala a nie zostaną radnymi.  

Pan Roman Czepe – Wicestarosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż członkowie 

Rady Społecznej nie muszą być Radnymi, jest to kadencja czteroletnia, jedyny wymóg to aby 

byli obecni na spotkaniach Rady.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

Następnie opinię do projektu uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach przedstawiła:  

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie w sprawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach . 

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 38 ) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/623/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach  

(zał. nr 39 ). 

Pan Roman Czepe – Wicestarosta Powiatu Białostockiego zgłosił wniosek o głosowanie 

za rozszerzeniem Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej 

w Łapach o Pana Krzysztofa Gołaszewskiego – Burmistrza Łap.  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził  głosowanie za wnioskiem  o 

rozszerzenie Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w 

Łapach o Pana Krzysztofa Gołaszewskiego – Burmistrza Łap.  

Rada Powiatu Białostockiego przy 24 głosach „za” (zał. nr 40 ) z dnia 28 

grudnia 2023 r. przyjęła wniosek o rozszerzenie Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach o Pana 

Krzysztofa Gołaszewskiego – Burmistrza Łap.  (zał. nr 41 ) 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał czy członkowie 

Rady Społecznej wiedzą jakie są plany Gminy Łapy co do wsparcia w przyszłym roku Szpitala 

w Łapach. 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż na 

dzień dzisiejszy jeszcze nie wiadomo jakie będzie dofinansowanie przez Gminę ale zazwyczaj 

środki spływają w trakcie roku.  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził reasumpcję głosowania nad  projektem 

uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 

Opieki Zdrowotnej w Łapach obejmujący przegłosowany wniosek o rozszerzenie Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Łapach o Pana Krzysztofa Gołaszewskiego – Burmistrza Łap. 
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Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 42 ) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/623/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie powołania Rady 

Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w Łapach  

(zał. nr 43 ). 

 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie 

zagwarantowania w budżecie na rok 2024 środków finansowych na działania 

edukacyjne, proekologiczne kierowane do dzieci i młodzieży 

 

Pani Małgorzata Nowik - Sekretarz Starostwa Powiatowego – przedstawiła 

zebranym projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zagwarantowania w 

budżecie na rok 2024 środków finansowych na działania edukacyjne, proekologiczne 

kierowane do dzieci i młodzieży (zał. nr 44). 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie w sprawie zagwarantowania w 

budżecie na rok 2024 środków finansowych na działania edukacyjne, proekologiczne 

kierowane do dzieci i młodzieży przedstawiły: 

• Pani Bożena Bieryło – Przewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju Powiatu – 

opinia pozytywna.  

• Pani Jadwiga Piotrowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  – 

opinia pozytywna.  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem 

uchwały w sprawie zagwarantowania w budżecie na rok 2024 środków finansowych na 

działania edukacyjne, proekologiczne kierowane do dzieci i młodzieży 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 45 ) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/624/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie 

zagwarantowania w budżecie na rok 2024 środków finansowych na działania 

edukacyjne, proekologiczne kierowane do dzieci i młodzieży (zał. nr 46 ). 

 

Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla 

Powiatu Białostockiego do roku 2030”  

 

Pani Monika Ratyńska – Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa przedstawiła 

zebranym projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla Powiatu 

Białostockiego do roku 2030”  (zał. nr 47). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska 

dla Powiatu Białostockiego do roku 2030”  przedstawił: 

•   Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna, 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem w sprawie 

uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białostockiego do roku 2030”   

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 22 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuję 

się”  (zał. nr 48) podjęła uchwałę Nr LXXXV/625/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w 

sprawie uchwalenia „Programu ochrony środowiska dla Powiatu Białostockiego do 

roku 2030” (zał. nr 49 ). 

 

Ad 17.     Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu oznaczonego nr porządkowym 28 znajdującego się w budynku 

posadowionym w Białymstoku przy ul. Słonimskiej 15/1  

 

Pani Mirosława Drewnowska – Dyrektor Wydziału Geodezji, Katastru i 

Nieruchomości –  przedstawiła zebranym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu oznaczonego nr porządkowym 28 znajdującego się w 

budynku posadowionym w Białymstoku przy ul. Słonimskiej 15/1 (zał. nr 50). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu lokalu oznaczonego nr porządkowym 28 znajdującego się w budynku posadowionym w 

Białymstoku przy ul. Słonimskiej 15/1 przedstawił: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad  projektem uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu oznaczonego nr 

porządkowym 28 znajdującego się w budynku posadowionym w Białymstoku przy ul. 

Słonimskiej 15/1 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 22 głosach „za” (zał. nr 51) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/626/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu oznaczonego nr porządkowym 28 

znajdującego się w budynku posadowionym w Białymstoku przy ul. Słonimskiej 

15/1 (zał. nr 52 ). 

 

Ad 18. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Powiatu 

Białostockiego  na 2024  
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Pani Małgorzata Nowik – Sekretarz Powiatu przedstawiła zebranym projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok (zał. nr 53). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Następnie opinie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Powiatu 

Białostockiego na 2024 rok przedstawili: 

•   Pan Andrzej Babul – Przewodniczący Komisji Infrastruktury Technicznej – opinia pozytywna, 

• Pani Bożena Nienałtowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – opinia 

pozytywna.  

• Pan Jan Kaczan – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Środowiska – opinia pozytywna.  

• Pani Maria Busłowska – Radna Powiatu Białostockiego w imieniu Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Spraw Rodziny – opinia pozytywna  

• Pani Bożena Bieryło – Przewodnicząca Komisji Promocji, Turystyki i Rozwoju Powiatu – 

opinia pozytywna.  

• Pani Jadwiga Piotrowska - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej  – 

opinia pozytywna.  

• Pan Jan Krzewski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego – opinia 

pozytywna.  

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie przyjęcia Planu pracy Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 54) podjęła uchwałę 

Nr LXXXV/627/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przyjęcia Planu pracy 

Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok (zał. nr 55). 

 

Ad 19.  Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok. 

 

Pani Małgorzata Nowik – Sekretarz Powiatu przedstawiła zebranym projekt uchwały  

w sprawie zatwierdzenia Planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego na 

2024 rok. (zał. nr 56). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego zarządził głosowanie nad projektem uchwały 

w sprawie zatwierdzenia Planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego na 

2024 rok. 

Rada Powiatu Białostockiego przy 23 głosach „za” (zał. nr 57) podjęła 

uchwałę Nr LXXXV/628/2023 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie zatwierdzenia 

Planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok. 

(zał. nr 58). 

 

Ad 20.   Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Zarządu Powiatu 

Białostockiego podjętych od dnia 22 grudnia 2022 r. do dnia 21 grudnia 2023 r. 

 

Pani Małgorzata Nowik – Sekretarz Powiatu przedstawiła zebranym informację 

Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Zarządu Powiatu Białostockiego podjętych od dnia 22 

grudnia 2022 r. do dnia 21 grudnia 2023 r. (zał. nr 59).  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Zarządu Powiatu Białostockiego podjętych od dnia 22 grudnia 

2022 r. do dnia 21 grudnia 2023 r. do wiadomości. 

 

Ad 21.  Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu 

Białostockiego podjętych od dnia 22 grudnia 2022 r. do dnia 30 listopada 2023 r. 

 

Pani Małgorzata Nowik – Sekretarz Powiatu przedstawiła zebranym informację 

Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu Białostockiego podjętych od dnia 22 

grudnia 2022 r. do dnia 30 listopada 2023 r. (zał. nr 60). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację Zarządu Powiatu z 

wykonania uchwał Rady Powiatu Białostockiego podjętych od dnia 22 grudnia  

2022 r. do dnia 30 listopada 2023 r. do wiadomości. 
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Ad 22. Przyjęcie sprawozdań z pracy Komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego 

za 2023 rok. 

 

Sprawozdania z pracy Komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego za 2023 rok zostały 

wysłane Radnym do zapoznania się (zał. nr 61-68). 

 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego – zapytał czy został nadany 

dalszy bieg stanowisku, w którym chodziło o oznakowanie Miejsc Pamięci Narodowej.  

 

Pani Małgorzata Nowik – Sekretarz Powiatu odpowiedziała, iż podjęte przez radę 

stanowiska zostały rozesłane do instytucji, jeżeli chodzi o Miejsca Pamięci to na pewno do IPN, 

wszystkich Gmin oraz wybranych Ministerstw, które się tym zajmują.   

  

Innych pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego zapoznała się ze  sprawozdaniami z pracy 

Komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego za 2023 rok. 

 

Ad 23.   Przyjęcie planów pracy Komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego na 

2024 rok.  

 

Plany pracy Komisji stałych Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok zostały wysłane 

Radnym do zapoznania się (zał. nr 69 - 76). 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego zapoznała się z planami pracy Komisji stałych 

Rady Powiatu Białostockiego na 2024 rok. 

 

Ad 24. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Pani Jolanta Den – Radna Powiatu Białostockiego zapytała o inwestycję wpisaną w 

budżecie związaną z przebudową i utworzeniem w Czarnej Białostockiej przy ul. Sienkiewicza 

7b  remontu w ramach POZ,  dodała, iż to zadanie jest wpisane w dwóch pozycjach razem z 

remontem Szpitala w Łapach, zwróciła się z prośbą o wykaz rzeczowy jak również kosztów 
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planowanych przy tej inwestycji modernizacji. Dodała, iż chodzi o wyszczególnienie kwotowe i 

rzeczowe modernizacji POZ w Czarnej Białostockiej.  

 

 Pan Zenon Żukowski  – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego odpowiedział, 

iż odpowiedź zostanie przesłana na maila.  

 

Pani Tamara Maria Tyszkiewicz-Winoogrodzka – Radna Powiatu Białostockiego 

zapytała o związek Gmin, który był powoływany, czy coś się zadziało w tej sprawie, czy 

funkcjonują, czy są jakieś koszty z tym związane, jaki jest status tych związków.   

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż 

jeżeli chodzi o związki gminno-powiatowe to nie ponosimy żadnych kosztów, są zarejestrowane 

ale nie są ukonstytuowane, nie były wybrane zarządy, więc można powiedzieć, że nie 

funkcjonują. Dodał, iż  z uwagi na to, że nie widać aby były jakieś środki do pozyskania to na 

razie nie robimy nic aby nie ponosić kosztów  i nie płacić składek.   

 

Pan Eugeniusz Siemieniuk – Radny Powiatu Białostockiego zapytał jaki jest los 

starań o pieniądze na przejście wyniesione, wnioski składane były latem do Wojewody, później 

otrzymał informację, iż jest to już w trakcie realizacji, czy coś w tej sprawie wiadomo.  

 

Pani Magdalena Waszczeniuk  – Zastępca Dyrektora PZD w Białymstoku 

odpowiedziała, iż wszystkie wnioski dostały dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg, umowy z wykonawcami zostały podpisane, wszystkie zadania są wpisane do budżetu 

powiatu 2024.  

 

Pan Zenon Żukowski  – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego dopowiedział, 

iż zadania dotyczące wyniesionych przejść drogowych są z dofinansowaniem rządowym w 

wysokości 80%, także bardzo pozytywnie jeżeli chodzi o decyzję dla Gmin i Powiatu.   

 

 Innych zapytań i interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad 25.  Informacja Starosty o pracach Zarządu między sesjami Rady. 

 

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał o przebieg Zarządu 

w dniu 14 grudnia 2023r, a dokładnie o punkt, który nie zaistniał, chciałby się dowiedzieć jakie 
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było uzasadnienie wycofania punktu przed przyjęciem porządku obrad. Dodał, iż chodziło o 

wystąpienie do władz Czarnej Białostockiej o wsparcie rozbudowy przychodni kwotą 2 000 000 

zł.  

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż są 

prowadzone rozmowy z Burmistrzem, zastanawia się on czy dofinansować budujące się 

Centrum Zdrowia, które ma powstać w budynku przy ulicy Sienkiewicza w Czarnej Białostockiej 

czy ewentualnie dołożyć do remontu ul. Kościelnej  i Piłsudskiego. Dodał, iż skoro się nie 

zdecydował to nie chciał stawiać go w niezręcznej sytuacji, jakąkolwiek decyzję by podjął i 

dofinansował zadanie jedno czy drugie to dla nas i dla mieszkańców Powiatu Białostockiego  

będzie to dobre.  

 

 Pan Andrzej Babul – Radny Powiatu Białostockiego zwrócił się z pytaniem o Zarząd 

w dniu 30.11.2023r a dokładnie o pkt. 10, zapytał czy rezygnacja z tych inwestycji to jest  z 

rozdania z 2022r czy  z pierwszego naboru w 2023r i dodatkowo jakie to były kwoty lub łączna 

kwota ze zrezygnowanych środków.  

 

 Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor PZD w Białymstoku odpowiedział, iż wynikało 

to  z tego, że były ogłoszone przetargi i kwoty, które zostały uzyskane po przetargach nie były 

do zaakceptowania prze Powiat i Gminy, dodał, że z tego co pamięta to kwota dofinansowania 

to było ok. 14 000 000 zł, chodziło o nabór z 2022r a rozstrzygnięcie w 2023r. 

 

Pani Tamara Maria Tyszkiewicz-Winoogrodzka – Radna Powiatu Białostockiego 

zapytała o to jak dużo jest organizowanych miejsc do zamieszkania dla Ukraińców w Powiecie 

Białostockim, zadała także następne pytanie odnośnie skrzyżowania dwupoziomowego w 

Wasilkowie, czy chodzi o skrzyżowanie obok małej stacji w Wasilkowie i czy to pokrywa kolej, 

czyje to są koszty. Ostatnim pytaniem były nadwykonania w SP ZOZ w Łapach, Radna zapytała 

czy kwota 205 000 zł za nadwykonania została już opłacona. 

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż 

jeżeli chodzi o uchodźców to mamy w Supraślu 111 osób, które utrzymujemy do końca marca 

2024r, środki zagwarantowane są od Pana Wojewody. Dodał, iż uważa, że kwota za 

nadwykonia z ubiegłego roku to raczej przepadnie, gdyż jeśli nie zostanie to uregulowane do 

końca roku to raczej już przepada. Zaznaczył, iż  obecnie mamy już nadwykonań na 4 000 000, 

obiecane było, że zostaną opłacone więc czekamy, czasami następuje to w pierwszym 

kwartale. 
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Pani Magdalena Waszczeniuk  – Zastępca Dyrektora PZD w Białymstoku 

odpowiedziała na trzecie pytanie Pani Tamary Marii Tyszkiewicz-Winogrodzkie, iż temat 

dotyczył skrzyżowania, które przecina ulicę Jurowiecka w Wasilkowie, jest to planowana 

inwestycja kolejowa ale na razie wstępna, także uzgodnienia są prowadzone z PKP. 

 

Pan Eugeniusz Siemieniuk – Radny Powiatu Białostockiego zapytał czy można się 

dowiedzieć na jakich oddziałach Szpitala jest wykonanych najwięcej nadwykonań, czy są 

wykonywane mieszkańcom powiatu czy wszystkim osobom leczonym w szpitalu.  

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż nie 

posiada informacji odnośnie tego czy były to osoby z powiatu czy nie. Jeśli chodzi o kwoty to 

ok. 2 000 000 zł to Ortopedia, opłaty za nadwykonania nie otrzymało także województwo 

Podkarpackie i Lubelskie, do Narodowego Funduszu Zdrowia było wysłane pismo od nas ale 

także z Solidarności od Pana Józefa Modzelewskiego i czekamy na środki. 

 

Pan Zenon Żukowski  – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego poinformował, 

iż po ostatniej sesji kiedy dowiedział się na temat niedoszacowania nadwykonań, pojechał 

osobiście na rozmowę z Panią Dyrektor Funduszu Zdrowia i może obiecać, iż zostały 

poczynione duże kroku w celu pozyskania pieniędzy. Dodał, iż wytłumaczył Pani Dyrektor, że 

niemożliwa jest taka sytuacja, że wszystkie powiaty, które leżą „za Wisła” otrzymywały opłaty 

za  nadwykonania a Powiat Białostocki największy w Polsce ich nie otrzymał, zaznaczył, iż był 

oczywiście w imieniu wszystkich radnych, gdyż każdy musi dbać o budżet powiatu i każda 

kwota, która wpłynie za nadwykonania zwiększy środki finansowe powiatu.   

 

Pani Tamara Maria Tyszkiewicz-Winoogrodzka – Radna Powiatu Białostockiego 

zapytała czy w związku z niezbyt dobrym doświadczeniem jeżeli chodzi o uiszczanie opłat za 

nadywkonaia to czy w szpitalu jest formułowana decyzja odnośnie ilości nadwykonań, 

pacjentów jest tyle, że mogłoby to być nawet 10 000 000 nadwykonań, czy to jest jakoś 

regulowane przez Zarząd.  

   

Pan Roman Czepe – Wicestarosta Powiatu Białostockiego odpowiedział, iż nie jest to 

regulowane, jest to zawsze polityka Dyrekcji Szpitala i w różnych latach różnie bywało. Dodał, 

iż pamięta lata gdzie nie były w ogóle opłacane nadwykonania ale było też tak, że płacone 

było wszystko jednak zdarzało się to rzadko. Zaznaczył, iż wynika więc to z wyczucia dyrekcji,  
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z decyzji dyrekcji tzw. „burzy mózgów”, pertraktacji, negocjacji pomiędzy Szpitalem a NFZ a 

oni z kolei domyślają się jakie środki otrzymają z centrali, zatem członkowie Rady Społecznej 

bardzo często zadają takie pytanie o wypłaty nadwykonań. Dodał, iż kiedy pytał kilka miesięcy 

temu o to, to wynika, że i tak się to szpitalowi opłaca,  do tej pory ta polityka daje korzyści. 

Dopowiedział, iż regiony nie są równo traktowane, niektórzy opłacani są w całości inni nie, 

niektóre regiony nie chcą w ogóle wykonywać nadwykonań, gdyż mają problem z wyrobieniem 

kontraktu a my nie możemy podnieść kontrakt, wymaga więc to regulacji i będziemy o to 

walczyć wspólnie.   

 

Pan Mariusz Gołaszewski – Radny Powiatu Białostockiego dodał, iż bardzo ważne 

jest wywieranie nacisku, jako Rada Społeczna wystosujemy pismo do NFZ i do Ministerstwa 

Zdrowia bo nie może być sytuacji, że różne regiony są nierówno traktowane, jeżeli tak się 

dzieje to naszym zadaniem jest wskazywać i prosić o podanie podstawy tego, jeżeli gdzieś nie 

są wykonane kontrakty to może są za wysokie a u nas są znacząco za niskie, jest to z ogromną 

niekorzyścią dla naszych mieszkańców i przekłada się na nasz budżet.  

 

Pan Jan Gradkowski – Radny Powiatu Białostockiego dodał, iż Województwo 

Podlaskie nie dostało nadwykonań na kwotę ok. 160 000 000 zł, jako członek Rady Społecznej 

NFZ dodał,  iż część nadwykonań płacona jest w pierwszym kwartale następnego roku także 

miejmy nadzieję, że będzie to wyrównane.  

 

Pan Bogdan Zdanowicz – Radny Powiatu Białostockiego zadał pytanie odnośnie 

pracy Zarządu w dniu 14.12.2023r a konkretnie o pismo skierowanie do Gminy Dobrzyniewo -

Duże odnośnie drugiego etapu przebudowy drogi Dobrzyniewo-Duże – Gniła, o co chodziło w 

tym piśmie.  

 

Pani Magdalena Waszczeniuk  – Zastępca Dyrektora PZD w Białymstoku 

odpowiedziała, iż pismo dotyczyło głównie zmiany finansowania w poszczególnych latach tego 

zadania, w tym roku wykonawcy zrobili trochę mniej, niż to było zaplanowane, także 

regulowaliśmy ile w tym  roku pomoc ma wynieść pomoc finansowa Gminy a ile w przyszłym 

roku.  

Pan Michał Kozłowski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał jak się toczą 

wszystkie dochodzenia i roszczenia firm jeśli chodzi o dodatkowe pieniądze związane z inflacją, 

na jakim jesteśmy etapie.  
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Pan Marek Jędrzejewski – Dyrektor PZD w Białymstoku odpowiedział, iż na dziś na 

dziewięć wystąpień pisemnych z roszczeniem o waloryzację robót, cztery są już za nimi, w 

odniesieniu do trzech jest już po wypłacie kosztów waloryzacji robót drogowych, a przed nimi 

kolejne spotkania i negocjacje. Dodał, iż kwoty jakie wypłacono to: Firma „UNIBEP” – 702 000 

zł, Firma „Przedsiębiorstwo Eksploatacji Ulic i Mostów” – 743 000 zł, Firma z „Maksbud” z 

Bielska Podlaskiego – 112 000 zł, są także po negocjacjach w Firmą „BBGM Kamila Gryko”, 

dotyczy to robót na terenie Gminy Wasilków, na drodze Sielachowskie-Osowicze drugi etap 

227 000 zł. Dodał, iż w odniesieniu do Gminy Łapy jest zrozumienie sytuacji i 

współfinansowanie kosztów waloryzacji robót, natomiast Gmina Choroszcz i Wasilków robią 

wszystko by nie uczestniczyć w kosztach waloryzacji, przed nimi jeszcze pięć spotkań.  

 

Pani Marta Szczuka – Skarbnik Powiatu Białostockiego odpowiedziała, iż rezerwę 

inwestycyjną ma zaplanowaną na ten rok i na przyszły, natomiast na ten cel konkretnie nie, 

gdyż nie wiadomo jakie będzie szacowanie, jaka kwota, w momencie kiedy taka sytuacja 

następuje, zaczynają się negocjacje to wtedy przesuwamy środki  z innych paragrafów lub 

zwiększamy deficyt, dopiero kiedy są pieniądze w budżecie wtedy jest podpisywana ugoda i 

wypłacane środki.   

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

 

Rada Powiatu Białostockiego przyjęła informację Starosty o pracach 

Zarządu między sesjami Rady. 

 

Ad 26.   Przyjęcie protokołu z obrad LXXXII i LXXXIV nadzwyczajnej sesji Rady 

Powiatu Białostockiego oraz LXXXIII sesji Rady Powiatu Białostockiego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski przypomniał 

zebranym, iż LXXXII nadzwyczajna sesja Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji odbyła się 

w dniu 09 listopada 2023 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-mailową. 

Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do jego treści. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący obrad zarządził głosowanie.  

 

Rada Powiatu Białostockiego, przy 21 głosach „za” przyjęła protokół Nr 

LXXXII/2023 z dnia 09 listopada 2023 r. (zał. nr 77 ). 
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Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski przypomniał 

zebranym, iż LXXXIII sesja Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji odbyła się w dniu 30 

listopada 2023 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-mailową. 

Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do jego treści. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący obrad zarządził głosowanie.  

 

Rada Powiatu Białostockiego, przy 21 głosach „za” przyjęła protokół Nr 

LXXXIII/2022 z dnia 30 listopada 2023 r. (zał. nr 78 ). 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego – Pan Zenon Żukowski przypomniał 

zebranym, iż LXXXIV nadzwyczajna sesja Rady Powiatu Białostockiego VI kadencji odbyła się 

w dniu 21 grudnia 2023 r. Protokół został przesłany wszystkim Radnym drogą e-mailową. 

Przewodniczący obrad zapytał, czy są uwagi do jego treści. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec czego Przewodniczący obrad zarządził głosowanie.  

 

Rada Powiatu Białostockiego, przy 21 głosach „za” przyjęła protokół  Nr 

LXXXIV /2022 z dnia 21 grudnia 2022 r. (zał. nr 79 ). 

 

Ad 27.  Sprawy różne. 

 

 Pan Mariusz Gołaszewski – Radny Powiatu Białostockiego zapytał, iż jeżeli nie 

mamy regulacji w sprawie aptek to apeluje o przygotowanie informacji dla mieszkańców aby 

to nie było zaskoczeniem oraz podjęcia działań aby apteki bezkosztowo mogły działać do godz. 

23.00.  

 

Pan Zenon Żukowski  – Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego odpowiedział, 

iż Zarząd zobowiązał się do wyjaśnienia tej sprawy do końca i podjęcie działań w tym kierunku.  

Pan Przewodniczący złożył także wszystkim obecnym życzenia z okazji Nowego 2024r roku, 

życzył samych sukcesów, awansów, dobrych wyborów, wszystkiego najlepszego.   

 

Pan Jan Bolesław Perkowski – Starosta Powiatu Białostockiego także przyłączył się do 

życzeń, życzył szczęśliwego Nowego Roku, spełnienia marzeń i dużo zdrowia.  

  

Innych spraw różnych nie zgłoszono.  
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Ad 28. Zamknięcie obrad LXXXV sesji Rady Powiatu Białostockiego . 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

 – Pan Zenon Żukowski zamknął obrady LXXXV sesji Rady Powiatu VI kadencji, 

w dniu 28 grudnia 2023r roku, o godz. 1327.  

 

Protokołowała:                                                                                                                  Podpisał: 

Joanna Plis                                                                                                                     Pan Zenon Żukowski 

 

                                                                                                                  Przewodniczący Rady Powiatu Białostockiego 

 


